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W tygodniu Walter Sabatini udzielił wywiadów przy okazji różnych

wydarzeń charytatywnych. Dyrektora sportowego Romy przepytał portal 

pagineromaniste.com.

 

Di Francesco powiedział, że Politano jest już wykupiony...

- Mamy kontrwykup.

Zatem odkupicie go?

- Chcesz, żeby wrócił? [śmiech - dod.red.]. Podoba ci się? Mi bardzo.

 

Podoba się bardziej niż Iturbe...

[śmiech - dod.red.] Iturbe ma 23 lata i ma masę problemów, teraz wróci do Romy i

zobaczymy. Graczom trzeba stworzyć odpowiednią drogę.

 

Myślałem o Pellegrinim w miejsce Keity w roli szóstego pomocnika w

kadrze... Keita jest wielki...

- W tych 10 meczach z kolei, w których zagrał Keita, Pellegrini zagrałby tak samo jak

on?

 

Jest prawo do odkupu za 8 mln...

- To pokazuje, że Romie brakuje od pięciu lat pieniędzy, żeby kupować graczy? To

gracze, których puszczasz w obieg i starasz się, aby wykonywali swoją pracę w Serie

A, potem może się okazać, że kogoś odzyskasz, kogoś nie, być może odzyskasz

wszystkich. Jest porozumienie, aby móc ich odzyskać, Roma robi inwestycję.

 

Ucan mógł iść na wypożyczenie, ale Turcy...

- Teraz zostałby w Romie.
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Bertolacci i Romagnoli w Milanie?

- To dwaj świetni gracze.

 

Diawara?

- Jest wielu na włoskich boiskach.

Wymiana Diawara-Sabatini?

- Jestem z rocznika 1955, on 1997, Roma zarobi pół wieku.

 

Mówi się tylko o graczach na wylocie, a zakupy?

- Zobaczcie jak głodni jesteście. Chodzi o utrzymanie graczy Romy, potem już to nie

wystarczy, przechodzi się od jednego argumentu do drugiego. Mamy dobry zespół,

akceptowalny, da się go oglądać? Tak. 30 sekund temu pytaliście, których graczy

zostawimy. Nie kupimy nikogo, a zespół będzie ok, co nie?

 

Boczny obrońca...

- Mamy bocznego obrońcę.

 

Florenzi będzie podstawowym bocznym obrońcą?

- Nie można powiedzieć, że marnuje się na tej pozycji.

To prawda, że pozyskałeś Secka?

- Nie mogę powiedzieć, myślę, że tak.
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Wystarczą małe dodatki do zespołu, poza zatrzymaniem najlepszych...

- Z pewnością będą. Postaramy się ściągnąć z powrotem któregoś z chłopaków,

których mamy.

 

Jak Ricci...

- Na przykład. Z tych, których mamy.

 

Paredse i Sanabria...

- Wszyscy chłopcy wrócą, potem zobaczymy co powie trener.

 

Castan?

- Czuje się dużo lepiej. Powiedziałbym bardzo dobrze.

 

Liczba próśb Benatii, aby wrócił do Romy?

- Nie robi tego Benatia, robią za niego. Nie sądzę, że Bayern puści go łatwo.

 

Dembele?

- Borussi za zapłaciła za dużo. Jest bardzo mocnym graczem.

Odnośnie Tottiego, możesz powiedzieć, że nie chodzi o kwestię

ekonomiczną?

- Nie jest to kwestia ekonomiczna. To ogólna kwestia związana również z

przyszłością dyrektora. Chce pięknej przyszłości, tak jak w swojej piłkarskiej

karierze, ale zależy również od niego. Nie chodzi o problem z kontraktem Tottiego.
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De Rossi zostanie również w przyszłym sezonie?

- Pewnie, że zostanie.

 

Jeśli Bologna zaoferuje Diawarę...

- Jest świetnym graczem.

 

Twoja największa transferowa porażka?

- Nigdy nie powiem, że mój gracz nie jest mocny.

 

A jeśli powiem Jose Angel?

- Jest mocny.

 

Piris?

- To gracz, który mógł grać w Romie w innym kontekście. Przewaliło się 150 graczy,

odrzuciliśmy tylko 20...

 

Być może zbyt dużo?

- 20-25 graczy do dobra liczba, akceptowalna.

 

Który z graczy rozczarował najbardziej? Stekelenburg, Osvaldo?

- Osvaldo był wielkim rozczarowaniem jako człowiek, gdyż jest świetny jako gracz.

Był więźniem swojego charakteru.
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Być może Dzeko jest rozczarowaniem? Szkoda, że tak się potoczyło...

Dzeko był kochany jak nikt. Nie przypominam sobie nikogo innego, kto

byłby nagradzany brawami przez kibiców w styczniu...

- Gdy był w stanie, mógł robić różne rzeczy, świetne zagrania. Pozostawienie go na

boku było uzasadnionym wyborem trenera, gdyż zespół strzelał trzy gole na mecz i

ktoś musiał za to zapłacić. Ale jeśli pomyślisz, ze Dzeko grając i nie grając zdobył 10

goli, bilans nie wychodzi aż tak negatywny.

Doumbia? Dla mnie też jest wtopą.

- Gdy daliśmy Doumbię na wypożyczenie strzelił 5-6 goli w Lidze Mistrzów,

 

Jednak w Newcastle nie grał.

- Chciał iść tam za wszelką cenę, wiedziałem, że się nie uda. Poszedł tam, gdyż czuł

silne przyciąganie do tego typu piłki, po tym jak zdobył gole w Lidze Mistrzów z

Manchesterem.

Podoba ci się Mario Gaspar?

- Tak.

Słowa na temat ojca Gersona?

- Pozyskałem syna, nie ojca. Czy nie?

 

Pjanic w Juve?

- Nigdy nie proponowałem Pjanica Juve.

 

A jeśli Juve go zechce?

- Ma klauzulę w kontrakcie. Roma nie negocjuje transferu Pjanica, ale jeśli ktoś

zapłaci klauzulę...
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Klauzula obowiązuje również na Włochy?

- Tak.

 

Sampaoli przyjdzie do Lazio?

- Nie przyjdzie.
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